

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Bjarne Ringstad (BR), Per Ståle Grude (PSG), Anne-Marit Enger (AME), Berit Nygaard (BN), Guro H Kjølseth (GHK), Sportssjef Per Olav Tangen (POT), Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV) Forfall: Amund M Haugen (AH)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	24.02 – 20.00-22.00
Sted:	Telefon/Teams
Tema:	TK-møte nr. 19 2018-2020

Habilitetsvurdering

Ingen inhabile.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
 - Vi har et underskudd i 2019 på 775', mot budsjett på 460'. Størst avvik er på bredde og landslag. GSV jobber med en mer detaljert sammenstilling som hun utarbeider sammen med økonomiavdelingen. Dyrere og lengre samlinger.
 - Fordeling av utviklingsmidler endte opp med at telemark fikk i overkant av 100.000,-
- Markedsarbeid (POT/BN)
 - Redusert avtale med Skogstad, med kun klær til landslag og noe til støtteapparat. Prøver å få til en avtale om kick-back dersom vi får til noe for eksempel under B2B.
 - Rottefella vil ha oss med på lansering av ny binding til høsten. Kan være en mulighet for penger i tillegg til utstyr.
 - GSV kontakt gjennom alpin for en avtale om treningstøy.
 - Fra Swix får vi for 50' i smøring, men er da også forpliktet til å kjøpe for 50', så dette må vi få spredt til miljøet.
 - Kvaliteten på utstyret fra Uvex og SoN skal bli bedre.
 - 250.000 seere (30% markedsandel) på sendingen fra Rjukan.
- Sport (topp og bredde) (POT)
 - Starten på FRA var litt skuffende etter forventningene. Får lite gratis for skøytingen, blir motarbeidet.
 - Avlysning i GER var ikke nødvendigvis pga snømangel, mer p.g.a økonomi. Dette burde følges opp av Birger i FIS, det var veldig nær at vi satt med flybilletter for 50' som vi måtte betale for.
 - Prøver å få til en samling før NM på Bjorli.
 - Mulige WC-arrangører neste år er Pra Lognan, Madonna de Campiglio og Mürren.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB)

Sak 11 – 2018-2020 Arenautstyr for profilering

- Pakken skal til Bjorli. POT tar den med.
- Vi har ikke fått noe tilbakemelding fra SoN eller Uvex. Ganske sikre på at de skal ha. Bjørke kjemi skal også ha. GSV tar dette videre.

Sak 15 - 2018-2020 Felles NM 2020

- NSF har booket 14 dobbelt-rom. Vi må lage en plan over hvem som skal ha hva.
 - Arrangør har 5 dobbeltrom
 - NSF har 14 dobbelt og 4 enkeltrom
 - Satser på at alle fra satsingsgruppen kommer

- 4 enkeltrom som er ledig.
- Kan bestille et par hytter for å være sikker
- GSV og RB setter opp en oversikt.
- Vi bør gjøre et fremstøt mot veteran-herrere for å få flere deltakere.
 - Vi har nok jenter til parallellen, men trenger flere gutter.
 - Sende ut invitasjon til hele miljøet og følge opp mot enkelte. GSV.

Sak 23 - 2018-2020 Tiltak for bredde og rekruttering

- GSV var på kretsseminar, og snakket om utvikling. Alle grenene var til stede bortsett fra alpin. Snakket med kretsene lenger nord. Det er telemark-kjørere der. Spesielt Trøndelag og Troms, samt Buskerud. Det finnes midler øremerket telemark, samme som Oppland. Hordaland var også positive. Prøve å få to noe i Myrkdalen/Voss.
- GSV har sendt brev til noen folkehøyskoler, og POT har deretter blitt kontaktet om å leie hengeren i tre uker. Forslag til betaling er at det kjøpes skilisens for de som deltar i aktiviteten.
- Mye snakk om fjelltelemark og skilek.
- Et par initiativ i Sogndal som GKH blir med på.

Sak 26 – 2018-2020 Vårmøte og Skiting

- Invitasjon kommer snart. Tinget er lørdag 6. og søndag 7. juni i Ålesund.
- Det legges opp til fagmøte fredag 5. kl 12-17/18. TK-møte fredag formiddag. Vi bør jobbe med agenda og innhold for å trekke folk.
- Viktig med telemark-folk som delegater fra de kretsene vi har mulighet.

Eventuelt

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
23. mars, 20.00	TK-møte	Telefon
April	TK-møte	Telefon